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877 (B) JL  
Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

878 (B) JL 
Godkendelse af referat fra 16.03.22 

Godkendt 

879 30 min 
Meddelelser 
 
 

Ledelse og medarbejdere:  
 
Markedsdagen var en rigtig god dag. Det gav et overskud til 
Ukraines børn Red Barnet på 46.764 kr. 
 
Vi skal modtage ca 14 børn fra Ukraine. De er lige nu på 
Mariehøj Centeret sammen med vores DA2-lærere. 
I den første uge skal de være i basis-undervisning. Derefter 
skal de langsomt sluses ud i undervisningen. 
Skolen spørger om, kontaktforældrene/bestyrelsen vil være 
behjælpelig med en aften med spisning. 
 
Ansættelser – Vi har ansat 3 lærere, der starter 1. august. 
Vi har en afdelingsleder, der har sagt op. Bestyrelsen skal 
finde to til at sidde i ansættelsesudvalget. 
Lærke og Jakob tager den. 
 
Lokale rokade 1. maj  - tager vi næste møde 
PBL-uger og Læringsaften – tager vi næste møde 
 
Skolen vil gerne lave en tur for medarbejderne til den 
internationale skole i Billund. Derfor talte vi om hvorvidt 
bestyrelsen kan være med til at arrangere en dag, hvor 
forældrene passer skolen.  
 
Elevrådet:  
Valget afholdes i maj. 
 

   

   

 

Skole og Familie 

Birkerød Skole 

Dagsorden  
 
Skolebestyrelsesmøde 96  
Torsdag den 28.04.2022 kl. 17:00-20:00  
 
 

 
Birkerød Parkvej 12 
3460 Birkerød 
www.Birkerødskole.dk 
Dato:  



Formanden:  
Jakob fortæller om forældretilfredshedsundersøgelsen som 
kører lige nu.  
Der har tidligere været et forslag fra forvaltningen om at 
skolernes overskud fra 2021 ikke skulle overføres fuldt til 2022. 
Skolebestyrelserne i Rudersdal har rettet henvendelse til 
kommunalbestyrelsen om det uhensigtsmæssige i den 
disposition. I efterfølgende politisk behandling er modellen 
med at overskud overføres blevet opretholdt. Det er positivt.Til 
gengæld er skolerne blevet pålagt at betale værnemidler, som 
dog forventes refunderes af staten. 
 
Nyt fra forældre på årgangene: 
Intet nyt 
 
Nyt fra kommunalbestyrelsen: 
Jens Darket opdaterede bestyrelsen på de seneste drøftelser i 
kommunalbestyrelsen. Vi drøftede høringssvar til 
masterplanen. Vi havde en dialog om budgetdrøftelserne og 
tilgangen til skolernes overskud. 

880  100 min 
 

Vi får besøg af en oplægsholder udefra, som kommer og 
fortæller os om temaet ” Køn & diversitet” 
 
Efter oplægget vil vi drøfte, hvordan det skal have sin plads på 
vores skole. 
 
Vi fik et interessant oplæg som gav gode perspektiver og 
refleksioner om emnet.  
 
Drøftelsen om, hvad bestyrelsens rolle kan være: 

- Sproget kan man gå i gang med at arbejde med at 
blive bevidst om 

- Der kan tages en drøftelse om, hvad vi som skole 
anbefaler i forhold til arrangementer i forhold til køn 

- Fordeling af eleverne i klasser – hvordan laver vi 
diversitet og homogenitet – skal vi anbefale køn 

- Der er brug for at vi gør det som tilbagevendende 
tema også med kontaktforældrene 

- Vi må prioritere, hvad vi gør først 
- Hvordan skal vi gøre det i forhold til de andre 

diversitetsområder (etnicitet, religion) 
- Arbejde med mind-set 
- Allerede fra nye forældre ved starten i skolen: Tale 

om, hvilken betydning det har for klassens trivsel på 
lang sigt  

- Skolen vil gerne klæde lærerne på med Mette 
Gundersen 

- Ditto med eleverne i udskolingen 
- Måske kontaktforældremøde 
- Kigge på handlingsplanerne under trivselspolitikken 

(Diversitet) 
 

881 20 min 
 

Skolebestyrelses valg. Hvor er vi henne omkring, at finde 
kandidater? Genbesøg tidplan. 
 
Vi mangler pt en kandidat. 
Den 9. maj er der valgaften, hvor interesserede kandidater kan 
stille op. Valgudvalget sætter sig sammen og får planlagt den 
sidste del af forløbet. 
 



 

882  20 min  
 

Vedhæftet finder I Masterplanen samt et høringsbrev, der giver 
et kort rids af Masterplanens ophav og indhold.  

 

Foruden selve Masterplanen indgår følgende bilag i 
høringsmaterialet:  

• Fremtidige læringsmiljøer i Rudersdal Kommune 

• Samlet arealanalyse for skolerne i Rudersdal 
Kommune 

• (revideret) Arealanalyse for Holte Skole 

• Samling af skolernes ejendomsrapporter for 2021 

• Samling af skolernes energimærkning for 2021 

• Udførte energiprojekter i perioden 2010-2020 

• Planlagte energiprojekter i 2021 

Vi skal som bestyrelse gøre rede I et høringssvar omkring 
ovenstående. 

Jakob fortæller, at der blandt bestyrelsesformænd er tanker 
på, om der skal svares samlet på det indledende med 
principperne. Det er der opbakning til. 

Overvejelser om at vi skriver: det er positivt at der tages 
udgangspunkt i progressive principper for læring og at skabe 
de rette miljøer til det.  At vi ikke har plads nok, at vi mangler 
garderobe plads, at der bør være to spor i økonomien, så der 
ikke kun er penge til de skoler, der skal bygges om. Men 
samlet prioriterer skoleområdet for alle skoler er vigtig, også til 
de løbende udvendige renoveringer. 

Jakob skriver udkast og rundsender til bestyrelsen. 

883 Regnskab 2021 15 min  
 

Orientering og godkendelse af skolens regnskab 2021 
 
Regnskabet tages til efterretning. 

884  Budget 2022 15 min 
 

Orientering og godkendelse af skolens budget 2022 
 
Lærernes løn er øget, fordi vi gerne vil kompetenceløfte alle 
medarbejdere til inklusion. 
Der er afsat penge til kantinen, som sædvanlig. 
 
Bestyrelsen godkender budgettet. 
 



Overskuddet kan gå til internat – skal drøftes igen næste gang. 
 

886 10 min 
 
EVT: 

Caroline laver en opfølgning på næste møde omkring 
kønsoplægget. 

Kommende skolebestyrelsesmøder (17-20): 
 
 
For skoleåret 2021/22 
 
 
Maj 
(Store Bededag 13/5)  
(Kr. Himmelfart 26.-27.)   Tirsdag 19.05.22 Kl. 17-20 
 
Juni 
(Grundlovsdag 5.6.)  
(Pinse 5.6-6.6) 
(Sommerferie 27.6.) Torsdag 16.06.22 Kl. 17.00-20.00 
Inkl. spisning 
 
 
Kommende møder i Skoleforum (17-19): 
 


